

# Friskolen i Gjerrild

## Dagsorden



### SKOLEBESTYRELSESMØDE

**DATO** 8.11.2023

**TID** Kl. 18:30 - 21.00

**ØK-udvalgsmøde: 17:30 - 18:20 i skurvognen**

**STED** Lærerværelset

**DELTAGERE** Søren, Henrik (Google Meet), Kasper, Anni, Alan, Taya, Marie, Mathilde, Tim, Thomas

**FRAVÆRENDE** Hanne, Kristian

**ORDSTYRER** Kasper

**REFERENT** Thomas

**KAGELEDER** Anni, Hanne, Alan, Taya, Kristian, Marie, Mathilde, Tim, Søren, Kasper, Thomas, (Henrik)

*Orientering (O), Beslutning (B), Drøftelse (D)*

<b>PUNKT 1</b>	<b>Formalia</b>
<b>ANSVARLIG / TID</b>	Kasper - 5 min. (Slut kl. 18:35)
<b>FORMÅL</b>	Dagsorden godkendes. Eventuelle tillægspunkter?
<b>REFERAT</b>	<b>Dagsorden er godkendt</b>

<b>PUNKT 2</b>	<b>Beslutning om nyt årshjul til bestyrelsen (B)</b>
<b>ANSVARLIG / TID</b>	Kasper / Alle 10 min. (Slut 18:45)
<b>FORMÅL</b>	<b>Forslag:</b> Godkendelse af forslag til nyt årshjul for bestyrelsen
<b>REFERAT</b>	<b>Beslutning:</b> - Ingen beslutning. Punktet parkeres til næste gang.

<b>PUNKT 3</b>	<b>Orientering fra skolelederen (O)</b>
<b>ANSVARLIG / TID</b>	Anni / Alle - 15 min. (Slut kl. 19:00)
<b>FORMÅL</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>● Spørgsmål til den udsendte skriftlige orientering</li><li>● Reklamehæfte fra John Frandsen</li><li>● Kvashegn mod marken ved legepladsen</li></ul>
<b>REFERAT</b>	- Der er betalt afgift på skolebussen, så vi kan forvente at den nye



	<p>skolebus bliver leveret en gang i næste uge.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Ny annonce i reklamehæfte fra John Frandsen. Vi er, efter aftale, den eneste skole der reklamerer i hæftet. Uddeles i Norddjurs Kommune og omegn.</li> <li>- Træer ud mod marken er nu beskåret, der er mulighed for at etablere kvashegn af de afskårne grene mm. Der er indkøbt 12 stolper fra Sostrup Savværk til formålet.</li> <li>- Kasper, Tim, Marie (m.barn), Taya og Kristian kommer og hjælper til afslutningen af temadagen d.17/11.</li> </ul>
--	--

<b>PUNKT 4</b>	<b>Orientering fra Projekt "Fremtidens skole" (O)</b>
<b>ANSVARLIG / TID</b>	Henrik/ 10 min. (Slut 19:10)
<b>FORMÅL</b>	Orientering fra Projekt "Fremtidens skole"
<b>REFERAT</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Henrik skriver på hvidpapiret pt. Der kommer en kladde snart, som bliver distribueret til bestyrelsen.</li> <li>- Der er planlagt yderligere podcasts, bl.a. med Anni</li> <li>- Hvidpapiret bliver udgivet med ISBN nummer og trykt i 400 eksemplarer.</li> <li>- Lillegruppen har høstet kartofler idag, det er en af de gode historier der ville være gode at tage med i hvidpapiret.</li> <li>- Jette Balle, som ejer kartoffelmarken, har udtrykt at vi sagtens kan udvide samarbejdet med skolen ift. udeskoleaktiviteter fremadrettet.</li> <li>- Måske lave et lille event ift. udgivelsen af bogen. Henrik kommer til Gjerrild til næste best.møde.</li> </ul>

<b>PUNKT 5</b>	<b>Orientering fra medarbejderrepræsentant (O)</b>
<b>ANSVARLIG / TID</b>	Alan / 10 min. (Slut 19:20)
<b>FORMÅL</b>	Hvad der rører sig i medarbejdergruppen m.m.
<b>REFERAT</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Der er fortsat god energi, på trods af udfordringer. Vi glæder os til afslutningen af temaugen.</li> <li>- Enkelte af personalet er hævet i tid, der er en del på deltid som ofte bliver brugt til vikar.</li> <li>- Der bliver løbet stærk i personalegruppen, men der er stadig plads og overskud til at give en ekstra indsats hvis det er nødvendigt.</li> </ul>



<b>PUNKT 6</b>	<b>Debat - Værn om den gode fortælling? (D) - Del 1</b>
<b>ANSVARLIG / TID</b>	Anni / Alle 40 min. (Slut 20:00)
<b>FORMÅL</b>	<p>Debat med udgangspunkt i artikel fra Friskoleforeningen - "<b>Værn om den gode fortælling</b>"</p> <p><i>Når vi som friskole skal skabe og formidle historien om os selv, så kan mange faktorer spille ind. Det kan både være geografi, konkurrenter, historik – og det kan se ud på mange måder. Her kan du læse om to friskoler, der skaber og formidler fortællingen på hver deres måde.</i></p>
<b>REFERAT</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Kan vi lade os inspirere af de to friskoler i artiklen?</li> <li>- Hvordan håndterer man uventede PR hændelser (shitstorms mm.)</li> <li>- På Oure Friskole bliver al PR og SoMe håndteret af bestyrelsen</li> <li>- Der er ikke nok børn i byen til at holde skolen igen, så vi er afhængige af en fornuftig PR strategi og god brug af sociale medier.</li> <li>- Vi har tidligere haft en ekstern SoMe ansvarlig i en kort periode (3 md.) uden at udbyttet var særligt godt.</li> <li>- Det er svært for PR-udvalget at være med til at lave SoMe opslag, da de ikke er på skolen i dagtimerne.</li> <li>- Kan vi bruge SoMe til at vise omverdenen hvordan vi bruger den frihed vi har som friskole evt. med et hashtag #SådanBrugerViFriheden eller lign.</li> <li>- Samtykke til at billeder af børnene kan bruges på SoMe. Der kan være problemer med i praksis at "sortere" i billederne, så samtykke respekteres.</li> <li>- Ift. Datatilsynet er det ikke nødvendigt at indhente samtykke ift. skolens brug af billeder.</li> <li>-</li> </ul>

**PAUSE (10 min) - (Slut 20:10)**

<b>PUNKT 7</b>	<b>Debat - Værn om den gode fortælling? (D) - Del 2</b>
<b>ANSVARLIG / TID</b>	Anni / Alle 35 min. (Slut 20:45)
<b>FORMÅL</b>	Fortsættelse af debatpunkt
<b>REFERAT</b>	



<b>PUNKT 8</b>	<b>Punkter til næste bestyrelsesmøde</b>
<b>ANSVARLIG / TID</b>	Kasper / 5 min. (Slut 20:50)
<b>FORMÅL</b>	Ønsker til møderne i dette skoleår?
<b>REFERAT</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>- December møde:<ul style="list-style-type: none"><li>- Præsentation af foreløbigt budget for 2024</li></ul></li> <li>- Januar møde:<ul style="list-style-type: none"><li>- Godkendelse af budget for 2024</li></ul></li></ul> <p>Kommende bestyrelsesmøder:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>● 13.December</li><li>● 10.Januar</li><li>● 21.Februar</li><li>● 6.Marts</li><li>● 10.April</li><li>● 1.Maj</li><li>● 12.Juni</li></ul> <p>Generalforsamling: April 2024</p> <p>Fællesmøder mellem bestyrelse og medarbejdere: 23.November 2023</p>

<b>PUNKT 9</b>	<b>Eventuelt</b>
<b>ANSVARLIG / TID</b>	Alle / 10 min. (Slut 21:00)
<b>FORMÅL</b>	Evt. andre emner
<b>REFERAT</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>- Automatisk tænd/sluk af lyset på gårdspladsen, der skal være lys til madklub, folkedansere, best.møde mm.</li></ul>

**Med venlig hilsen Formandskabet**



**TIL UNDERSKRIFT**

**Søren Kejser - FORMAND**

**Thomas Christensen - NÆSTFORMAND**

**Kasper Corfixsen Sørensen - BESTYRELSESMEDLEM**

**Marie Brøgger - BESTYRELSESMEDLEM**

**Kristian Skovlund Kristensen - BESTYRELSESMEDLEM**

**Hanne Rasmussen - BESTYRELSESMEDLEM**

**Taya Smith - BESTYRELSESMEDLEM**

**Tim Balling Hvid Svenningsen - 1.SUPPLEANT**

**Mathilde Siegumfeldt - 2. SUPPLEANT**

**Henrik Majlund Toft - 3. SUPPLEANT**